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供應商入廠程序
Supply Chain Security Procedure
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環球晶圓股份有限公司的前身為中美矽晶製品股份有限公司的半導體事業處，中美矽晶集團於
1981年成立於新竹科學工業園區，是目前國內最大的3吋至12吋半導體矽晶圓材料供應商，同時
也提供優質的太陽能晶圓及晶棒。

The predecessor of GlobalWafers (GWC) was the Semiconductor Business Unit of Sino-
American Silicon Products Inc (SAS), founded in Hsinchu Science and Industrial Park, 1981. 
SAS is the largest supplier of 3” ~ 12” wafers domestically at present, providing superior 
solar wafers and ingots.

近年台灣與世界其他地區發現多起內部商業機密外洩事件，這突顯許多公司安全管控潛在問題，商
業機密外洩，可能衝擊企業的營運與利益。

Recently, there are some cases of business confidential leaking out of companies in Taiwan 
and worldwide. Potentially, risks of security and confidential managements are critical for 
company operations and benefits.

環球晶圓是全球矽晶圓製造的領導者，為維護公司的核心競爭力，推動資訊安全與機密資訊保護政
策 (Proprietary Information Protection, PIP)，此亦包含與供應商夥伴共同努力以提昇資安防護
能力。

GWC is a silicon wafer manufacturing leader, in order to lead the core competition of 
technology, company is taking the lead of Cybersecurity and Proprietary Information 
Protection (PIP) to protect GWC’s competitiveness as advantage. The protection applies to 
all GWC sites, and critical business partners, including GWC’s suppliers.

What we value
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供應商規範索引及提醒

Supplier Compliance Indices & Reminder
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• 環球晶同仁填寫申請單核准後入廠 (如訪客活動範圍限於大廳／大
廳訪客室，則無需申請) GWC employee fills up and get approved for request 

(No request is required if only staying in the lobby)

注意: 申請人員與訪客，雙方需確認申請已被核准。Both sides to ensure request is 
approved before visit

入廠前申請 Entry permit
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錄音麥克風/
錄音筆

Google 
glasses
(攝影)

智慧型手錶
(錄影/音)

無線耳機
(錄音)

• 具有無線通訊之器材與攝影、錄音等3C產品。紙張不能攜帶入廠
筆記本不在此限制。Devices equipped with wireless functions and paper are 

not allowed. Notebook, is exceptional.

入廠管制 Security Control
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• 個人證件 +訪客公司證件 (Personal ID + Company ID)

個人證件 (ID) ：四擇一 One of 4 公司識別證(Badge) or 公司名片(Business card)

入廠管制 Security Control
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• 筆記型電腦攜入時需貼封條途中不得撕掉重貼
Please keep laptop sealed well.

• 若需使用USB，需要先行申請與掃毒完成
Virus scan is needed before use laptop.

入廠管制 Security Control
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• 照相手機及禁止攜帶物品請放置於置物櫃。Mobile phone and prohibited device 

will be stored in locker.

• 訪客及本公司陪同人員，如有意將禁止攜帶物品攜入廠內而違反本公司資安要

求，除依本公司相關規定處理外，其情節重大者將受到法律之追溯。Individual 

and company may face penalties, legal actions, and suspend business activities upon 

PIP violation.

• 訪客，入廠後需「全程」配帶「攝影照片許可證」，方能進行攝影作業。

Video/Audio recording is not allowed without “Photograph Permit.”

提醒您 Reminder
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• 筆記型電腦資安封條必須維持完整；如被拆封將筆記型電腦扣留住，並通知HR
處理。 The seal on computer port must remain undamaged. Any damage may result 
in PIP violation.

• 紙張不得攜出(筆記本則不在此限)。如訪客因工作需求，需將紙張攜出廠外者，
其紙張圖面須由本公司2位同仁簽名，方可攜出廠。No Paper out (Notebook is 
not included.) For exception requiring to carry paper out of GWC, it requires two 
GWC employees to sign on papers or drawing before taking them out.

• 本公司陪同人員應協助訪客歸還入廠證件、自助置物櫃鑰匙、取回參訪證件及
自助置物櫃之個人物品。Return badge, keys of the locker and pick up ID and 
belongs before leaving. 

出廠確認 Check Out
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連絡方式

Contact Us

• 若您有PIP 或門禁相關問題，請透
過以下管道洽詢：

• 先行詢問貴公司業務相關主管或代
表

• GWC 接待員工

• GWC 中德分公司廠區電話+886 3-
578-3131）

• Please contact through the following 
channels:

• • Supplier’s Manager or related 
person to GWC

• • GWC hosting employee

• • GWC Taisil Company (TEL: + 886 3-
578-3131 )
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Thank You
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